

Position of Assistant Pastor, Mandarin Ministry

Westside Calgary Chinese Alliance Church ("WCCAC") cordially invites application for the position of Assistant Pastor, Mandarin Ministry. The suitable candidate should meet the following requirements:

- (1) Obtained a degree from an accredited evangelical seminary;
- (2) Excellent command of spoken Mandarin and good written Chinese, and capable of speaking English fluently;
- (3) Preferably with pastoral experience in North America;
- (4) Possesses strong communication skills, and gifts of preaching and teaching;
- (5) Has a burden for Mandarin speaking young people and families;
- (6) Has a passion to outreach Mandarin speaking young people in Calgary, and
- (7) Appreciates the bi-literate and tri-lingual cultural diversity of our congregations.

WCCAC has an average worship attendance of 1,000 people, including a Mandarin congregation of 220 people. Our pastoral team consists of a Senior Pastor, two Associate Pastors (one is the Mandarin Lead Pastor), five Assistant Pastors, and a Lay Pastor. The Church emphasizes discipleship, caring, local and oversea missions.

Application with resume, testimonies of conversion and calling to full time ministry should be mailed to:

The Chair, Pastoral Search Committee
Westside Calgary Chinese Alliance Church
6600 Country Hills Blvd., N.W.
Calgary, Alberta, T3G 4H4
CANADA

Phone: (403) 239-2990
Fax: (403) 239-2749
Email: office@wccac.net

國語事工助理牧師空缺

卡城華人宣道會城西堂誠聘一位國語事工助理牧師。申請人必須符合以下條件:

1. 持有普遍認可的福音派神學院學位;
2. 能講流利的國語 (普通話), 具有良好的中文書寫水平, 並能講流利的英語;
3. 如有北美牧會經驗更好;
4. 具備良好的溝通能力和講道與教導的恩賜;
5. 對國語年青人和年輕夫婦有負擔;
6. 有熱心向本地的國語年青人傳福音;
7. 了解並能融入本教會兩文三語的多元文化背景。

卡城華人宣道會城西堂現在平均崇拜出席人數約一千人，其中國語會眾約二百二十人。教牧團隊包括主任牧師、兩位副牧師（其中一位是國語領導牧師）、五位助理牧師、和一位義務傳道。本堂看重門訓、關顧、本地及海外宣教事工。

申請人請把個人簡歷、得救和蒙召全時間事奉的見証寄往下列地址：

The Chair, Pastoral Search Committee
Westside Calgary Chinese Alliance Church
6600 Country Hills Blvd. N.W.,
Calgary, Alberta, T3G 4H4
CANADA

Phone: (403) 239-2990
Fax: (403) 239-2749
Email: office@wccac.net